
 

Protokoll fra styremøte nr. 09/2023 

Tidspunkt; 22. september kl. 16:30 - 20:00 

Sted; Ullevål stadion, møterom US-2011 

 

Deltakere; 

President/styreleder Yousuf Gilani 

Visepresident/nestleder Tanveer Chaudry 

Styremedlem Adil Hameed 

Varamedlem  Owais Mahmood  

 

Observatør/gjest; 

Gjest/fadder fra Idrettsstyret Erik Unaas 

 

Meldt forfall; 

Styremedlem Anushka Saurabh 

Styremedlem Bijeyata Kumari  

Varamedlem Raksha Sameep Jangir 

 

Fra administrasjonen; 

Generalsekretær (GS), protokollfører Trond Søvik 

Idrettskonsulent Tariq Mir 

 

Styret var vedtaksført med 4 stemmeberettigede. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Sak Tittel og orientering 
67/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll, behandling av 

styremedlemmenes habilitet og ev. saker til eventuelt 
Innkalling og sakliste ble godkjent. Protokoll 08/23 er godkjent via e-post. 
Det ble lagt til en ekstra sak på sakslisten, oppf. av sak 66/23 som var 
behandlet i e-post møte, men ellers var det ingen saker til eventuelt. Ingen 
habilitetsinnsigelser ble reist ved møtestart.  
 

68/23 Strategiplan/planverk 
NCFs strategiplan er en tingvedtatt 6-års plan som kan justeres 2. hvert år 
på forbundstingene. NCF sentralt og medlemsklubbene lokalt skal sammen 
jobbe for å realisere strategiplanens mål og tiltak. Hvert organisasjonsledd 
kan utarbeide egne planer basert på strategiplanen. NCFs administrasjon 
har utarbeidet egen virksomhetsplan for 2023 som direkte bygger på 
strategiplanen. I seminaret 23. september legges det opp til informasjon/ 
opplysning, dialog og debatt ift. hva som oppleves som nå-situasjonen og 
hvordan utvikle norsk cricket videre og sikre (etter)vekst. Styret startet med 
å debattere ulike satsingsområder og vil se nærmere på prioriteringer 
innenfor strategiplanen for hvert av årene i inneværende tingperiode 2023-
2025 og påbegynte dermed en prosess som fortsetter med seminar og 
senere møter. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tok ulike strategiske spørsmål opp til debatt og igangsatte intern 
prosess i styret med involvering av komiteer/utvalg og klubber før styret 
konkluderer og avklarer fordeling av prioriteringsområder innen 
tingperioden. 
 

69/23 Orienteringssaker  
- Cricket ligger godt an i kampen om å komme med på OL-

programmet i LA -28. 

- GS har tatt opp kritikkverdige forhold med Bymiljøetaten vedr. 

Ekeberg banene 

- Uttakskomiteen har mistet et medlem 

- Vedtatte mandater for anleggsutvalget + internasjonalt utvalg er gitt 

- Advarsel er ilagt ni U19 spillere. Må returneres i signert stand. 

- Rammer for landslagsopplegg er utarbeidet etter evalueringsmøte 

30. aug. med uttakskomiteen (UK) og landslagsapparatet.  

- Varslingssak foreligger og vil forelegges styret for behandling når 

organisatoriske undersøkelser er gjort og opplysninger innhentet. 

- Saker i sanksjonsutvalget (SU) som har hopet seg opp er nå i ferd 

med å behandles. 

- GS undersøker muligheten for oppgradering av maskinpark/ 

gressklippere via leasing 

- Dispensasjonssøknad fra NIFs lov §2-4 om kjønnsbalanse i 

komiteer/utvalg ble innsendt 19. juni. Status her er at NIFs GS har 

besluttet at søknaden er av et slikt omfang og karakter at den skal 

løftes til Idrettsstyret, antakeligvis i oktober.  

- Lønnsforhandlinger i adm. er gjennomført 

- Fastsetting av GS lønn. Styrets arbeidsutvalg igangsetter prosess.  

https://www.insidethegames.biz/articles/1140595/la28-sports-cricket-flag-football-added
https://www.insidethegames.biz/articles/1140595/la28-sports-cricket-flag-football-added


 

 

Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringene til etterretning. 
 

66/23 Forslag om «amnesti/benådning» 
Styret har tatt en gjennomgang av nivået på bøter som er ilagt noen klubber 
for ulike forseelser. Dette vurderes opp imot betalingsevne og adm. 
ressurser som benyttes på inndriving av utestående, da ingen er tjent med 
at klubber må nedlegges/strykes. I tillegg har likebehandling vært viktig for 
styret. 
 
Forbundsstyret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret fant grunnlag for å gi amnesti/redusere bøter med 60% i noen få 

enkelttilfeller hvor klubbene ellers risikerer å opphøre ved inndrivelse av 

beløpene. Det nye beløpet må imidlertid innbetales ila. kortere frist som 

settes av GS.  

 


